

歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	地點	日期 Date	時間 Time
Tacoma 國語Mandarin	趙滌	教會	每週五	7:30pm 至 9:00pm
Puyallup 國語Mandarin	陳子斐	教會	每週日	1:15pm 至 2:45pm
Federal way 國語Mandarin	張錦	教會	每週日	1:30pm 至 3:00pm
週間查經班 國語Mandarin	梁好	實體/教會 網站	每週四	10:00am 至 11:30pm

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	耿為眾牧師 Rev. Danny Geng	王紹雄牧師 Rev. Tim Wong
司會 Moderator	王治宇 Zhiyu	王玉偉 David
翻譯 Interpreter	趙滌 Di	梁好 Hao
領詩 Song Leader	王治宇 Zhiyu 趙滌 Di 張錦 Jin	王玉偉 David 梁好 Hao 連暉 Angela
歡迎/招待 Greeting/Usher	李艷華 Yanhua 李方宏 Jennifer	康凱 Kai 陳倩 Qian
司琴 Pianist	取消 Cancelled	取消 Cancelled
午餐 Lunch Service	張錦	張錦

週日聚會時間表

SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

中英文成人主日學 Mandarin/English Adult Sunday School	10:00am—10:45am
青少年主日學 Youth Sunday School	11:00am—12:00pm
中/英文主日崇拜 Mandarin/English Worship Service	11:00am—12:15pm
兒童主日學 Children Sunday School	11:00am—12:15 pm



塔可馬華人證道堂
Evangelical Chinese Church of Tacoma

教會電話 Church Phone: (253)474-2443

教會郵箱 Church General Email: ecct@ecctacoma.org

教會傳真 Church Fax: (213)658-2721



NOTE

December 08, 2024



世上的光，主榮耀的見證

Light of the World

Testimony of Lord's Glory

教會地址 church address
7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

郵寄地址 mailing address
5409 100th St. SW, #98438, Lakewood,
WA 98499

December 08, 2024

序樂 PRELUDE	
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	啟示錄 Revelation 4: 11
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	以馬內利來臨 主啊，由誰能像你 恩典之路 O Come O Come Emmanuel Who is there like You The path of grace
主禱文 LORD'S PRAYER	會眾起立 All Stand up
讀經 SCRIPTURE READING	以弗所書 Ephesians 2: 8-10
證道 SERMON	你渴望恩典嗎? Do you long for grace? 耿為眾牧師 Rev. Danny Geng
三一頌 DOXOLOGY	All Stand up
祝福 BENEDICTION	耿為眾牧師 Rev. Danny Geng
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

會後請往交誼廳共享午餐

報告代禱事項

我們真誠歡迎耿為眾牧師來到我們中間證道。願神祝福耿牧師的家庭和服事。我們也為大家一同出席這重要季節的第二個主日崇拜而感到歡欣。現在正是我們預備心來迎接新生王的時候，祂是拯救世人的救世主。

報告事項

1. 我們將於12月24日7點半開始在教會舉行聖誕夜的敬拜。請大家與我們一起，記念主耶穌基督的降生。
2. Puyallup團契的地點改在教會，時間是每週日下午1:15pm-2:45pm。歡迎大家踴躍參加。
3. 降臨節期間，盼望大家更多預備己心，記念思想主的降生。
4. 明年1月12日至3月23日的每個週日（11次）在教會將開始“啟發”課程。這是一個探索生命意義的課程。我們會在有關耶穌和信仰的對話中了解聖經的世界觀和人面對的不同話題。願意更多了解基督信仰的朋友們都可以參加。希望弟兄姐妹鼓勵和邀請自己的朋友們參加。詳情請聯繫馬暉弟兄。

代禱事項

1. 湯教授和Pauline已搬回家中。求神保守他們的健康和每天的生活起居。
2. 感謝神!Annie姐妹已回到家中，可以在家過節，但還需要接受康復治療。請大家繼續為Annie禱告，也求神加添力量給Chew-See弟兄來照顧Annie。

上週奉獻

經常	FISH	建堂	總額
\$4400.00	\$0	0	\$4400.00

本週金句:

你們得救是本乎恩，也因著信；這並不是出於自己，乃是神所賜的；也不是出於行為，免得有人自誇。（以弗所書2:8-9）

Announcements and Prayer Items

We are grateful to Rev. Danny Geng for preaching God's words among us today. May God bless Rev. Geng's family and ministry. We are so glad that you come to worship here on this second Sunday of the Advent season. It is time to prepare ourselves to welcome the new born King, the Savior of the world.

Announcements

1. We will have Christmas Eve worship on 12/24 starting from 7:30 pm. Please join us to remember the birth of our Lord, Jesus Christ.
2. Puyallup Fellowship has been changed to be at church every Sunday from 1:15 pm to 2:45 pm. We encourage brothers/sisters who have not join a fellowship participate.
3. During the Advent season, may we prepare our hearts, meditate and remember the birth of our Lord, Jesus Christ.
4. Church will start the "Alpha" class every Sunday from 1/12 to 3/23 in 2025. We will learn the Bible's world view and many topics we are facing in life through the discussion about Jesus and faith. We welcome all friends who are interested in knowing more about Jesus Christ, to take the class. Please invite your friends to join. For details, please contact brother Tony Ma.

Prayer Items

1. Prof. Tang and Pauline have moved back home. Please pray God to grant them smooth recovery and protect them in their daily life.
2. Thank God for sister Annie has been back home from hospital so she can stay with family during the holiday season. She is still under recovery treatments. Please continue to pray for sister Annie. May God watch over Annie's subsequent treatment and give Chew-See strength to take care of Annie.

LAST WEEK'S OFFERINGS

General	FISH	Building	Total
\$4400.00	\$0	0	\$4400.00

THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

For it is by grace you have been saved, through faith – and this is not from yourselves, it is the gift of God – not by works, so that no-one can boast. (Ephesians 2 : 8-9)